

Title (en)

Cooling device with a holder recess and a cooled goods tray with cover

Title (de)

Kältegerät mit einer Aufnahmemulde und einer Kühlgutschale mit Deckel

Title (fr)

Appareil réfrigérant doté d'une cavité de réception et d'un contenant de produit réfrigéré doté d'un couvercle

Publication

EP 2492623 A1 20120829 (DE)

Application

EP 12154368 A 20120208

Priority

DE 102011004779 A 20110225

Abstract (en)

The refrigerator (1) has a heat-insulated inner container (2) comprising a storage space (5) for storing refrigerated goods. Each boundary wall of the container forms a base part (6c) with an opening plane (8). Refrigerated goods basin is removably inserted into a receiving trough (7). A door leaf (4) for opening and closing the storage space is pivoted with respect to an equipment opening (3) that is extended upwards from the opening plane. The basin comprises a lid (10) to open and close the basin, where the lid is swivelably supported at the basin.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Haushaltskältegerät (1), insbesondere Unterbau-Haushaltskältegerät, aufweisend einen wärmeisolierten Innenbehälter (2) mit Begrenzungswänden (6) eines Lagerraums (5) für Kühlgut, von denen wenigstens eine Begrenzungswand (6) einen Boden (6c) mit einer Öffnungsebene (8) bildet, in die eine Aufnahmemulde (7) eingelassen ist, in die eine Kühlgutschale (9) entnehmbar eingesetzt ist, des Weiteren aufweisend ein Türblatt (4), das zum Öffnen und Schließen des Lagerraums (5) schwenkbar bezüglich einer sich von der Öffnungsebene (8) nach oben erstreckenden Geräteöffnung (3) gelagert ist, bei dem die Kühlgutschale (9) einen Deckel (10) aufweist, der zum Öffnen und Schließen der Kühlgutschale (9) schwenkbar an der Kühlgutschale (9) gelagert ist.

IPC 8 full level

F25D 25/02 (2006.01); **F25D 23/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

F25D 25/021 (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 19755289 A1 19990617 - AEG HAUSGERAETE GMBH [DE]
- DE 19700918 A1 19980716 - AEG HAUSGERAETE GMBH [DE]

Citation (search report)

- [Y] DE 202008015716 U1 20100415 - LIEBHERR HAUSGERAETE [DE]
- [Y] DE 29518463 U1 19960215 - WHIRLPOOL EUROP [NL]
- [Y] GB 354855 A 19310820 - JOHN GORDON BURGESS
- [Y] FR 2827579 A3 20030124 - ROTHO KUNSTSTOFF AG [CH]
- [Y] EP 0719994 A1 19960703 - MATSUSHITA REFRIGERATION [JP]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2492623 A1 20120829; EP 2492623 B1 20170412; DE 102011004779 A1 20120830; PL 2492623 T3 20170831

DOCDB simple family (application)

EP 12154368 A 20120208; DE 102011004779 A 20110225; PL 12154368 T 20120208